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Številka: 031-0007/2022 
 

ZAPISNIK 
2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Loka, 

ki je bila dne 25. januarja 2023, ob 18.00 uri v novih prostorih KS (prostori pod 
kulturno dvorano)  

Prisotni člani sveta:  
Aleksander File, Cvetka Ostrovršnik, Karel Šantej, Anton Vidmar, Miha Primožič, Breda 
Rman, Barbara Zakrajšek, Franja Strniša 
 
Odsotni člani sveta: / 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS, 
  
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Aleksander File predsednik sveta KS Loka. 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Loka. Svet KS Loka je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo 
ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 11.1.2023, 
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023, 
4.   Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-2026, 
5.   Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni  
      skupnosti, 
6.   Pregled vlog in dopisov, 
7.   Razno.  
 
Razprave ni.  
  
Sklep: 
Člani sveta potrdijo predlagani dnevni red.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 11.1.2023 

 
Člani sveta so zapisnik prejeli na svoje elektronske naslove. Predsednik poda zapisnik v 
razpravo. 
 
Sklep: 
Člani sveta KS Loka so potrdili zapisnik 1. redne (konstitutivne) seje sveta z dne 
11.1.2023 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
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Ad 3 

Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023 
 
 
Predsednik članom sveta predstavi gradivo predloga finančnega načrta, ki so ga člani sveta 
prejeli na svoje elektronske naslove.  
 
Med predstavitvijo finančnega načrta se razvije razprava glede načina uporabe kulturne 
dvorane, saj je interes krajanov, da bi v dvorani izvajali rekreacijske dejavnosti. Člani sveta 
so po priporočilu referentke za KS nagibajo k sestavi cenika uporabe dvorane, ki mora ločiti 
uporabo dvorane za krajane KS Loka in društev delujočih v KS Loka z uporabo dvorane za 
aktivnostmi komercialne narave. Društva naj bi dvorano uporabljala brezplačno in pod 
enakimi pogoji. Članica sveta Cvetka Ostrovršnik je izpostavila, da je z dvorano upravljajo 
Kulturno društvo Primož Trubar Loka do prenove prostorov, ki sedaj služijo kot sejna soba 
KS Loka. Društvo je za dvorano skrbelo na vsebinski in finančni ravni. Za omenjeno 
upravljanje se razpolaga tudi s sklepom, ki ga je podpisal bivši predsednik Janko Metelko. 
Pravno formalno je skladno s podpisano pogodbo z lastnico objekta Občina Sevnica, 
upravljavec kulturne dvorane KS Loka. Prav tako se po navedbi članice sveta Brede Rman, 
rekreacijska dejavnost izvaja tudi v gasilskem domu. Dejavnost v zimskem času predstavlja 
za PGD Loka povečan strošek, ki nastane zaradi ogrevanja.  
 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu se je na svoji 2. redni seji dne, 25. 1. 
2023 seznanil s predlogom finančnega načrta za leto 2023 in predlaga Občinskemu 
svetu Občine Sevnica, da ga sprejme. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
 
  

Ad 4 
Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-2026 

 
Predsednik pozove člane sveta k podajanju pobud: 
 
Razbor, Okroglice (govori Anton Vidmar): 

- V zaselku Lisce je potrebno nujno popravilo zlomljenega jaška, ki je lociran pri 
avtobusni postaji in predstavlja nevarnost za udeležence v prometu, predvsem otroke, 
ki uporabljajo šolski avtobusni prevoz.  

- Potrebna je preplastitev močno poškodovane ceste proti Razborju do zaselka Dule 
(ocena 1400 m2 asfalta). Potrebno je urediti lastniška razmerja.  

- Ureditev ceste pri Lovrencu (ki poteka okoli hriba), saj je po njej veliko udarnih jam in 
predstavlja negativno plat turističnega obiska Lovrenca. Če ne bo dovolj denarnih 
sredstev za asfaltacijo, je potrebno cesto vsaj primerno utrditi z gramozom.  

- Na igrišču pri šoli (komuna) na Razborju bi se postavili novi goli. Ob igrišču so 
potrebne klopce. Na stebre za razsvetljavo je potrebno namestiti vsaj dve svetilki.  

- Za štiri hidrante, ki se nahajajo v zaprtih jaških je potrebno pridobiti cevi in ročnike. Za 
nasvet se je potrebno obrniti na Gasilsko zvezo.  

 
Račica (govori Miha Primožič): 

- Težavo z vrati v kurilnico Kulturnega doma je potrebno rešiti z montažo zračnikov, ki 
jih bo najceneje izvedel izdelovalec vrat (Termoglas). Težava je v tem, da se peč na 
kurilno olje ugasne, ker v prostoru zmanjkuje zraka).  
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- Zaradi neusklajenih govoric med krajani sprašuje, kolikšna je cenovna postavka za 
izvajanje zimske službe. Predsednik pove, da je bila v sezoni 2021/2022 53,00 EUR/h. 
V sezoni 2022/2023 pa znaša 63,00 EUR/h. Na izpostavljeno tematiko med člani 
sveta poteka razprava v smislu težkega terena za pluženje, sploh na višje ležečih 
predelih krajevne skupnosti.  

- Ob igrišču, ki je v upravljanju Športnega društva Loka, je potrebno izvesti drenažo v 
izmeri cca 170 m1. Predsednik pove, da se bo po zagotovilu župana občine Sevnica, 
zadeva uredila. Cvetka Ostrovršnik pove, da se bodo na igrišču postavila igrala, katera 
se bodo financirala iz participativnega proračuna Občine Sevnica.  

- Sanacija javnih poti v Račici (udarne jame). Cesta proti Bovhatu se je začela ugrezati 
in onemogoča promet tovornih in gasilskim vozilom.  

- Ureditev vodotoka Račica (čiščenje peskolov). Predsednik odobri, da se zadeva preda 
izvajalcu Ivandič Zvone. 

- Na podjetje Komunala d.o.o. Sevnica oz. Občino Sevnica je potrebno preveriti, kdo je 
pristojen za preglednost na javnih poteh, katero nepreglednost povzročajo grmovnice 
in žive meje zasebnih stanovalcev.  

- V sklopu ureditve državne ceste je potrebno razmišljati o ureditvi odvodnjavanja nad 
ribnikom. Potrebno pridobiti informacije kdaj se bo začela rekonstrukcija državne 
ceste. 

- Potrebna je ureditev poljske poti v Račici. 
 
 
Šentjur na Polju (govori Barbara Zakrajšek) 
- Vse želene aktivnosti krajanov so vezane na rekonstrukcijo državne ceste z 

dopolnitvijo javne razsvetljave.  
- Vodovodni sistem bo ostal v upravljanju vaške skupnosti.  
- Na mestu, kjer je bila postavljena kapelica, je potrebna primerna zunanja ureditev.  

 
Breg (govori Breda Rman) 
- Večina želenih aktivnosti krajanov so vezane na rekonstrukcijo državne ceste s širitvijo 

ceste skozi vas in ureditev pločnikov.  
- Vezano na prošnjo, ki je bila podana v letu 2022 je potrebna ureditev odvodnjavanja, 

asflatacija in postavitev dveh svetilk javne razsvetljave od križišča pri njeni 
stanovanjski hiši do Štavta.  

- Pobuda za ureditev makadamske ceste od Knez Joškota do Suhodolčana (en del je 
javna pot, en del je zasebno lastništvo). 

 
Čelovnik, Slap (govori Franja Strniša) 
- Ureditev vodovodne mreže na Čelovniku; predsednik pove, da je bil zadnji pregled 

vzorca pitne vode primeren.  
- Predlaga se ureditev ceste nad Mesojedcem, ker se poseda. Razmišlja se v smislu 

utrditve s pilotiranjem.  
- Posedanje je zaznati na cesti od cerkve do Žirovnice. 
- Potrebno nasutje ceste na Plešu.  
 
Loka (govori Cvetka Ostrovršnik) 
- Montaža varnostne ograje na škarpi na cesta proti Jurkošku; s strani krajanke je 

izražena tudi želja za preplastitev ceste.  
- Na mrliški vežici je potrebno izvesti nadstrešek, posodobitev ozvočenja. Raztrosno 

polje je urejeno površno, potrebo je izdelati mejo z robniki. 
- Ga. Cvetka poda vprašanje, če redarska služba izvaja redarstvo na njihovem 

območju. Predsednik pove, da se izvaja ob četrtkih. 
- Članom sveta predstavi pobudo krajanov Loke, Radeč, Hrastnika in Trbovelj glede 

objekta Sadjarstvo Blanca. V omenjenem objektu naj se uredijo oskrbovana in 
varovana stanovanja, ker je potrebno zagotavljati zdravstveno in socialno oskrbo se 
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večina tovrstnih objektov zgradi v bližino obstoječih domov za ostarele. Ponudba na 
trgu pa je lahko za nakup ali za najem. Po razpoložljivih podatkih s strani občine se 
ugotavlja statičnost objekta. Rezultati zaenkrat niso znani. Želja krajanov pa je, da ko 
bodo ti rezultati znani, da od tu dalje pri namembnosti objekta soodločajo.  

- Ker že nekaj časa po vasi krožijo namigovanja o preureditvi prostorov v stanovanje v 
objektu Loka 51, smo od tem povprašali krajane. Rezultat ankete je, da temu 
nasprotujejo. Naj bodo na razpolago društvom, ki v kraju uspešno delujejo (Turistično 
društvo, Aktiv žena, Loški zeliščarji, Rdeči križ, predavanja zdravstveni dom, 
animatorji Sreče na vrvici). V kolikor je potreba po stanovanju, pa v premislek. Loka 
51, podstrešno stanovanje, lastnik Občina Sevnica, zadnji najem Švagan Marija, 
pokojna 27.7.2006, od takrat dalje s strani občine zaklenjeno in v propadanju.  

- Loka 16, stanovanje, lastnik Občina Sevnica, zadnji najemnik Kumar Ivanka, pokojna 
15.12.2004, od takrat dalje zaklenjeno.  

- Obnovitev vodnjaka pri odcepu za Žirovnico. V letu 2021 je bila vložena vloga za 
pridobitev sredstev s strani participativnega proračuna Občine Sevnica. Ker vodnjak 
stoji na zasebni lasti, sredstva niso bila odobrena. Kulturno društvo predlaga ureditev 
lastninskih razmer, preden objekt propade saj zagotavlja pitno vodo dostopno vsem 
krajanom.  
 

Na povedano je med člani sveta potekala razprava. Večinsko mnenje članov sveta je, da v 
Loki ni čutiti potrebe po novih stanovanjih. Na objektu Loka 51 se bo izvedla obnovitev strehe 
v financiranju Občine Sevnica in Mercatorja. Večinsko mnenje članov sveta glede objeta 
Sadjarstva Blanca je, da se ta poruši. Ga. Ostrovršnik pove, da krajani želijo sodelovati pri 
projektih, ki so vezani na izgradnjo čistilne naprave in spremembe namembnosti objekta 
Sadjarstva Blanca in Blanca 51, zato jih je potrebno o načrtih obvestiti na zboru krajanov ali 
na razširjeni seji sveta KS Loka.  
 
 

Ad 5 
Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni 

Skupnosti 
 
Referentka za KS, Marjetka Flisek, referentka za KS po pooblastilu predsednika predstavi 
način izplačevanje prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni skupnosti. 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu je na 2. redni seji dne 25.1.2023 
sprejel sklep, da se članom sveta krajevne skupnosti izplačuje sejnina v znesku 25,00 
EUR bruto za vsako udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti ter predsedniku 
mesečna nagrada v višini 280,00 EUR bruto, skladno s Pravilnikom o plačah in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles 
občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih 
organov Občine Sevnica. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 6 
Pregled vlog in dopisov 

 
Predsednik predstavi dopise in vloge, ki so bile prejete na sedež KS od zadnje seje do 
danes: 
 

- Aktiv žena Breg - Poročilo o delu za leto 2022, 
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- Vaščani Šentjurja na Polju - prošnja za pesek za zapolnitev lukenj na poti čez polje → 
pesek se odobri 

 
- Miha Primožič preda prošnjo Gregorja Deželaka, ki se nanaša na sofinanciranje 

asfaltacije dvorišča, ureditvi meteornih vod, oljelovnega jaška in izboljšanja 
preglednosti križišča, ki jo je potrebno odstopiti strokovnim službam Občine Sevnica.  

- Miha Primožič poda pobudo za ureditev pešpoti na pokopališče.  
 
 

Ad 7 
Razno 

 
Breda Rman sprašuje kdo je investitor gramozne ureditve ceste proti Prebevšku. Predsednik 
pove, da je to gozdna cesta.  
 
Breda Rman sprašuje ali obstajajo pravni akti, ki določajo, kako morajo občani skrbeti glede 
podobe urejenosti okolja. Zadeva se preveri pri strokovnih službah Občine Sevnica, Oddelek 
za okolje in prostor.  
 
Podpredsednik Zoran Cvar se zahvali predsedniku in celotnemu svetu KS Loka za dobro 
delo v mandatnem obdobju 2018-2022.  Zahvali se pridruži tudi Helena Zidarič Kožar, ki v 
nadaljevanju pojasni vsebino sestanka na Občini Sevnica, kjer sta bila prisotna oba s 
predsednikom zaradi problema odmere ceste in lastništva terena po katerem bo potekala 
trasa vodovodnega sistema iz Okroglic v spodnje naselje. Sprejet je bil sklep, da bo mora 
Občina Sevnica zadevo preverit in urediti odmero.  
 

Predsedujoči se članom sveta zahvali za sodelovanje.  

 
Seja zaključena ob 19.40 uri.  
 
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
 
                Aleksander File 
                Predsednik sveta KS Loka 
 
 
 
 


